
专项训练四：写　作

一、范文展示。

1. 用英语介绍一位自己的家庭成员。

要求：不少于5句话。

范文：

My mother

My mother is thirty－eight years old. She is tall and thin. She has long and black hair. She is very beautiful. My mother is a doctor. She works at a hospital. She goes to work by bus every day. She likes to go for a walk after dinner. My mother loves me and I love my mother, too. 

译文：

我的妈妈

我妈妈38岁了。她又高又瘦。她有一头黑色长发。她非常漂亮。我妈妈是一名医生。她在医院工作。她每天乘公交车去上班。她喜欢晚饭后去散步。我妈妈爱我并且我也爱我妈妈。

2. 用英语介绍美国。

题目：The U. S. 

要点：介绍美国的首都、国旗、语言、著名的地方或人物等。

范文：

The U. S.

I love the U. S. So I know about it. The capital city of the U. S. is Washington, D. C. In the U. S. they speak English. The flag of the U. S. is red, white and blue. It has stars and stripes. The White House is in the U. S. The president of the U. S. lives in the White House. 

译文：

美国

我喜欢美国，所以我了解它。华盛顿是美国的首都。在美国，他们说英语。美国的国旗是红色、白色和蓝色相间的。它上面有星星和条纹。白宫在美国。美国总统住在白宫里。

3. 介绍一次要去杭州的旅行。杭州是一个美丽的城市。那里有许多大的商店、公园和宾馆等。你想邀请你的好朋友李楠一起去。不少于5句话。

题目：A trip to Hangzhou

范文：

A trip to Hangzhou

I want to go on a trip to Hangzhou. Hangzhou is a beautiful city. It has many big shops, parks and hotels. It is about 1，173 kilometres from our city to Hangzhou. I want to invite my friend Li Nan to go there, too. Hangzhou is far from our city. So we are going there by train. Hangzhou is so great. 

译文：

一次去杭州的旅行

我想去杭州旅行。杭州是一个美丽的城市。那里有许多大的商店、公园和宾馆。从我们的城市到杭州大约1173公里。我想邀请我的好朋友李楠一起去杭州。杭州离我们的城市很远。所以我们要乘火车去那里。杭州太棒了。

4. 假设你和爸爸要去长春旅行。请你给自己准备一下东西，包括衣服、车票等。词数60左右。题目：What do we need for a trip?

范文： 

What do we need for a trip?

My father and I are going on a trip to Changchun. Now I am getting ready for the trip. Changchun is far from our city, so we are going there by train. I need to buy two train tickets. Then I need to pack my suitcase. I want to take my favourite clothes. I pack my yellow sweater, white pants and blue jacket. Changchun is so beautiful. I want to go there soon. 

译文：

我们需要为旅行准备什么？

我和我爸爸要去长春旅行。现在我正在为旅行做准备。长春离我们城市很远，因此我们要乘火车去那里。我需要买两张火车票。然后，我需要整理我的行李箱。我想带着我最喜欢的衣服。我要带上我的黄色毛衣、白色裤子和蓝色夹克。长春那么美丽。我想快点去那里。 

二、写作训练。

1. 用英语介绍一下你的哥哥。

要求：不少于5句话。

题目：My brother。

要点：① What does your brother look like?

          ② What does he do?

          ③ How does he go to work?

          ④ What does he like to do?

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

2. 用英语描述一下加拿大。题目自拟。

　  要点：这个国家的语言、国旗、著名的地点等。

_____________________________________________________________________

__________________________________________________________________________________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

3. 用英语描述你为旅行所做的准备工作。

　  题目：Get ready for the trip

　  要点：What do you need for the trip?

          When does the train/plane leave?

          How long will you stay there?

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

4. 用英语描述一下这个节日。要求：不少于5句话。

题目：The Spring Festival

    要点：What is this festival?

          When is the festival?

          What do you do on this festival?

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

_____________________________________________________________________

专项训练四：写　作
1.                           My brother

I have a brother. His name is Bob. He is twenty­four years old. He is a policeman. He is tall and thin. He has two big eyes. His favourite sport is basketball. He goes to work by car. He likes to play basketball on weekends. This is my brother. I love him very much. 

2.                            Canada

I like Canada. So I know about it. Canada is next to the U. S. In Canada, they speak English and French. The capital city of Canada is Ottawa. The flag of Canada is red and white. It has a red leaf on it. The CN Tower is in Canada. It is very tall. 

3.                       Get ready for the trip

Tomorrow my mother and I are going on a trip to Beijing by train. First we get ready for our trip. We need to take our favourite clothes. Then we need two train tickets from Baoding to Beijing. The train leaves in the afternoon on March 4. We will stay there for five days. 

4.                         The Spring Festival

My favourite holiday is the Spring Festival. The Spring Festival is the Chinese New Year. It is in January or February. When the Spring Festival comes, we clean our rooms. We buy new clothes. We make dumplings. Kids get lucky money. How happy we are!


